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Abstract (en)
[origin: CN104909219A] The present invention provides a film storage device for endless films. The film storage device comprises a commutative
roller, wherein, the commutative roller is mounted on an upper carrier and a lower carrier in the following method, namely, the endless films
commutate along the winding and zigzagging transmission track extended between the upper and lower carriers during the period of the memory
running, the distance between the upper and lower carriers is variable for processing quantity matching to the film storage device. Hereon, the
vertical positions of the upper and lower carriers are variable. Thus, the upper carrier can decline to the position benefiting for ergonomics to thrill
through the endless films and/or aim at maintenance measurement. Accordingly, the upper carrier can occupy a higher position during the normal
process of storage device running, which reaches a more acceptable level than the condition of fixedly-mounting the upper layer from a point of
ergonomics.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Folienspeicher (1) für eine Endlosfolie, mit Umlenkrollen (3,5), die an einem oberen Träger (2) und an einem unteren Träger
(4) derart befestigt sind, dass sich die Endlosfolie im Speicherbetrieb entlang einer zwischen dem oberen und dem unteren Träger verlaufenden
mäanderförmigen Transportbahn umlenken lässt. Der Abstand (13, 16) zwischen dem oberen und dem unteren Träger ist zur Größenanpassung
des Folienspeichers veränderbar. Dabei sind die vertikalen Positionen des oberen Trägers und des unteren Trägers veränderbar. Folglich lässt
sich der obere Träger zum Durchfädeln der Endlosfolie und/oder für Instandhaltungsmaßnahmen in eine ergonomisch günstige Position absenken.
Entsprechend kann der obere Träger im normalen Speicherbetrieb in eine höhere Position einnehmen, als dies bei fest montierten oberen Trägern
aus ergonomischer Sicht noch akzeptabel ist.
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